

MENU

Kick Off

Hattrick Tagessuppe Bitte fragen Sie unser Servicepersonal	8
Pole Position Caesar Salad mit Kräutercroutons, gehobeltem Parmesan und original Caesar Dressing Mit Poulet	16 +8
Bunter Saisonsalat Aus der Schüssel Single Double	8 15
Unsere hausgemachten Dressings: Italian French Caesar	
Bunter Blattsalat mit Serrano Schinken Mit Knoblibrot	19
Mozzarella Sticks und Onion Rings Je 6 Stück, mit Avocado-Mango Dip	16
Nachos Aztec Power Tortilla Chips mit Käse und Jalapenos überbacken Mit Guacamole, Tomaten und Sauerrahm	12

High Flyer Pikant gewürzte Chicken Wings mit Tortilla Chips, Chili Dip, Guacamole und Sauerrahm	
small (5 Wings)	12
regular (10 Wings)	22

Wraps

Farmer Wrap Weizenfladenbrot gefüllt mit Poulet oder Rind, Eisbergsalat, Tomaten, Guacamole, Sauerrahm und Burgerrelisch	
mit Poulet	22
mit Rind	25
Caprese Wrap Weizenfladenbrot gefüllt mit Tomaten, Mozzarella und Rucola	18



Frisbee Classic Knuspriger Flammkuchen mit Speck, Emmentaler Käse und Sauerrahm	17
Frisbee Chorizo Knuspriger Flammkuchen mit Chorizo, Zwiebeln und Sauerrahm	19
Frisbee Vegi Knuspriger Flammkuchen mit Cherrytomaten und Mozzarella	17

Big Save

Slap Shot Currywurst mit Pommes Frites	14
Leo's Best Rindshuftspieß mit Peperoni, Champignons, Maiskolben, Sauerrahm, Salsa und Pommes Frites	30
67 Daily Special Bitte fragen Sie unser Servicepersonal	Tagespreis

Sandwich & Burger



Triple Club Sandwich mit gebratener Pouletbrust, Speckstreifen, Eisbergsalat, Omelette, Avocado und Farmer Fries	24	Pulled Chicken Burger Im Brioche Bun mit Tomaten, Eisbergsalat, Zwiebelconfit, Sauerrahm und Farmer Fries	25
Triple Vegi Club Sandwich mit Quorn, Tomaten, Eisbergsalat, Omelette, Avocado und Farmer Fries	24	Swiss Burger 250g Rindsburger mit Raclette Käse, Speckstreifen, Sauerrahm, Krautsalat und Farmer Fries	28
Steak Sandwich Rindshuftsteak im Sesamzopf mit Eisbergsalat, Tomaten, Salsa, Cheddar Cheese, Zwiebelconfit und Pommes Frites	27	The Sexy Veggie 200g Grünkern Gemüseburger mit Cheddar Käse, Guacamole, Blattsalat und Farmer Fries	24
67 Sixtyseven Knock Out 250g Rindsburger mit Eisbergsalat, Cole Slaw, Tomaten, Röstzwiebeln, Speckstreifen, Spiegelei, Cheddar Käse und Farmer Fries	28		

BYOB (build your own burger)

Add: +2 pro Zutat
Avocado, Spiegelei, Speck,
Käse

Go Breadless
Burger ohne Bun
serviert auf knackigem Salat

Double Meat +8
Doppelte Fleischportion
für den grossen Hunger



Shootout

Cheesecake mit Crumble Mit saisonalen Früchten	10
Wrist Shot Schokoladenkuchen mit Vanilleglacé	12



Ben & Jerry's Glacé pro Kugel 3.50
Siehe separate Karte



MENU

Kick Off

Hattrick Soup of the day Please ask your waiter	8
Pole Position Caesar salad with herbal croutons, Parmesan cheese and original Caesar dressing With chicken	16 +8
Seasonal leaf salad Served in a bowl Single Double	8 15
Our homemade dressings: Italian French Caesar	
Leaf salad with Serrano ham Served with garlic bread	19
Mozzarella sticks and onion rings Served with avocado-mango dip	16
Nachos Aztec Power Tortilla chips gratinated with cheese and jalapenos, served with guacamole, tomato dip and sour cream	12

High Flyer
Spicy chicken wings served with tortilla chips, guacamole, chilli dip and sour cream

small (5 wings) 12
regular (10 wings) 22

Wraps

Farmer Wrap
Pita bread stuffed with chicken or beef, served with iceberg lettuce, tomatoes, guacamole, sour cream and burger relish
with chicken 22
with beef 25

Caprese Wrap 18
Pita bread stuffed with tomatoes, mozzarella and rocket salad

Big Save

Slap Shot Currywurst with French fries	14
Leo's Best Beef skewer with peppers, champignons, corn, sour cream, salsa and French fries	30
67 daily special Please ask your waiter	daily price



Frisbee Classic Crispy tarte flambée with sour cream, bacon and Swiss cheese	17
Frisbee Chorizo Crispy tarte flambée with sour cream, Chorizo and onions	19
Frisbee Vegi Crispy tarte flambée with sour cream, tomatoes and mozzarella	17

Sandwich & Burger

Triple Club Sandwich with fried chicken breast, bacon, iceberg lettuce, omelette and avocado, served with farmer fries	24
Triple Vegi Club Sandwich with Quorn, tomatoes, iceberg lettuce, omelette and avocado, served with farmer fries	24
Steak sandwich Sirloin steak in sesame bread with iceberg lettuce, tomatoes, salsa, Cheddar cheese and onion confit, served with French fries	27
67 Sixtyseven Knock Out 8.8 oz. beef burger with iceberg lettuce, coleslaw, tomatoes, deep fried onions, crispy bacon, fried egg and Cheddar cheese, served with farmer fries	28

Pulled chicken burger In a brioche bun with tomatoes, iceberg lettuce, onion confit and sour cream, served with farmer fries	25
Swiss burger 8.8 oz. beef burger with raclette cheese, crispy bacon, sour cream and coleslaw, served with farmer fries	28
The Sexy Veggie 7 oz. vegetable burger with Cheddar cheese, guacamole and leaf salad, served with farmer fries	24



BYOB (build your own burger)

Add items: +2 each
Avocado, fried egg, bacon, Cheddar cheese

Go Breadless
salad instead of burger bun

Double Meat +8
Hungry? Add double meat!



Shootout

Cheesecake with crumble With seasonal fruits	10
Wrist Shot Chocolate cake with vanilla ice cream	12



Ben & Jerry's ice cream scoop: 3.50
Please ask your waiter

